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Zápis 

z 16. zasedání Akademického senátu UHK dne 24. 10. 2012 
____________________________________________________________________ 

Přítomni: dr. Karel Myška, doc. Tatiana Gavalcová, Aleš Roubal, dr. Karol Radocha, dr. Jitka 
Kühnová, Mgr. Petr Tučník, dr. Josef Kasal, Mgr. Jan Hloušek, dr. Martin Smutek, dr. Iva 
Bartošová, doc. Jitka Málková, dr. Karel Mls, dr. Václav Bělík, dr, Jaroslav Daneš, Ladislav 
Chyba, Dagmar Novotná, Martin Petrus, David Vahala, Ondřej Košťál, Vít Bárta, Šimon Ováry, 
Lenka Tesařová. 

Omluveni: dr. Martin Paleček, dr. Ladislav Koreň, Alena Vejsadová, Ondřej Novotný, Barbora 
Celá, Ivana Velčovská. 

Nepřítomni: Bc. Josef Suchánek. 

Hosté: prof. Josef Hynek, rektor, dr. Monika Žumárová, prorektorka, doc. Václav Janeček, 
děkan FIM, doc. Pavel Vacek, děkan PdF, doc. Pavel Trojovský, děkan PřF, dr. Miroslav 
Mitlőhner, ředitel ÚSP, prof. Martin Bílek, proděkan PřF, dr. Václav Víška, proděkan PdF, dr. 
Pavel Pražák, předseda AS FIM, Ing. Ondřej Lébl, zástupce SK v RVŠ. 

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 

Průběh jednání: 

Zasedání zahájil dr. Karel Myška, v krátkosti připomněl program jednání.  

Na základě podpisů přítomných v prezenční listině uvedl, že zasedání je usnášeníschopné 
a počet přítomných senátorů je 22 (13 členů KAP a 9 členů SK).  

Program zasedání AS UHK byl navržen následovně: 

Program zasedání: 

 

1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové 

a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti a Institucionální rozvojový plán 

Univerzity Hradec Králové pro rok 2013 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 

MBA, Ph.D., rektor). 

2. Aktualizace Jednacího řádu Vědecké rady FIM UHK (předkládá doc. Ing. Václav 

Janeček, CSc., děkan FIM UHK). 

3. Aktualizace Disciplinárního řádu PdF UHK (předkládá doc. PhDr. Pavel Vacek, 

Ph.D., děkan PdF UHK). 

4. Vyhlášení nominace na delegáta UHK do sněmu Rady VŠ (předkládá doc. RNDr. 

Tatiana Gavalcová, CSc., místopředsedkyně AS UHK za KAP). 
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5. Nominace a volba náhradníka delegáta UHK do studentské komory Rady VŠ  

(předkládá doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., místopředsedkyně AS UHK 

za KAP). 

6. Různé. 

                                                                                           

Dr. Myška informoval o přípravě doplňovacích voleb do studentské komory AS UHK za PřF. 
 
Doc. Gavalcová navrhla stažení bodu č. 5 z dnešního jednání, kandidáti se zasedání nemohli 
zúčastnit a představit se, proto navrhuje přesunutí bodu na další zasedání AS UHK. 
 
Předseda AS UHK dr. Myška bod č. 5 „Nominace a volba náhradníka delegáta UHK 
do studentské komory Rady VŠ“ zrušil. 
 
Bod 1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové 
a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti a Institucionální rozvojový plán Univerzity 
Hradec Králové pro rok 2013 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., rektor). 
 
Dr. Žumárová poděkovala za zaslané náměty, jednalo se o drobné formulační úpravy 
a prezentovala Aktualizaci DZ včetně nedílné součásti – Institucionálního rozvojového plánu 
UHK.  
 
Diskuse: 
O. Košťál se dotázal na stav a financování výstavby nové tělocvičny s LF UK.  
Dr. Žumárová upřesnila, že projektu se měly zúčastnit všechny hradecké univerzity, ale tato 
dotace nebyla schválena. Byla prozatím pozastavena podpora projektování, diskutuje se 
o spolupráci s UK a hledají se další finanční prostředky.  
 
Doc. Málková vznesla dotaz na započetí výstavby budovy PřF a výměnu oken na budově PdF 
a FF. 
Prof. Hynek potvrdil, že na uvedených budovách se okna měnit budou, na tuto akci jsou 
peníze schválené, problém vidí v tom, že realizace bude probíhat za provozu. Co se týká 
výstavby budovy PřF – MŠMT posuzuje potřebnost dalších budov vysokých škol. Proběhlo 
jednání posuzovací komise a požadavek UHK na výstavbu PřF nebyl zpochybněn. 

Senátor dr. Tučník odešel ze zasedání AS UHK, počet přítomných senátorů byl 21. 
 
Hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0.  
 
Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, 
umělecké a další tvůrčí činnosti a Institucionální rozvojový plán Univerzity Hradec 
Králové pro rok 2013 byla schválena. 
 
Bod 2. Aktualizace Jednacího řádu Vědecké rady FIM UHK (předkládá doc. Ing. Václav 
Janeček, CSc., děkan FIM UHK). 
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Doc. Janeček uvedl, že se jedná o doplnění možnosti hlasování formou per-rollam do JŘ VR 
FIM.  
Mgr. Hloušek (předseda LK AS UHK) vznesl připomínky a nedoporučil předložený dokument 
schválit. 
Doc. Janeček oponoval, že i ostatní fakulty mají shodnou formulaci, AS FIM neshledal žádné 
nesrovnalosti, proto materiál doporučil k postoupení hlasování.  
 
Hlasování: pro - 15, proti - 1 , zdržel se - 5. 
 
Aktualizace Jednacího řádu Vědecké rady FIM UHK byla schválena. 
 
Bod 3. Aktualizace Disciplinárního řádu PdF UHK (předkládá doc. PhDr. Pavel Vacek, 
Ph.D., děkan PdF UHK). 
 
Dr. Víška předložil aktualizaci DŘ PdF vzhledem k tomu, že žádná jiná směrnice přestupky 
na PdF neřeší.  
Mgr. Hloušek vznesl připomínky k navrhovanému materiálu. 
Doc. Gavalcová upozornila na nesrovnalosti v navržené aktualizaci, díky kterým dr. Víška bod 
č. 3 stáhl z jednání.  
 
Mezi senátory a hosty se rozvinula diskuse o termínu zasílání dokumentů k vyjádření LK AS 
UHK před každým zasedáním AS UHK. Mgr. Hloušek nabídl možnost vytvořit statut LK, kde 
vytýčí, co budou členové schvalovat a za jakých podmínek. 
 
Bod „Aktualizace Disciplinárního řádu PdF UHK“ byl stažen. 
 
Bod 4. Vyhlášení nominace na delegáta UHK do sněmu Rady VŠ (předkládá doc. RNDr. 
Tatiana Gavalcová, CSc., místopředsedkyně AS UHK za KAP). 
 
Doc. Gavalcová uvedla, že UHK má v RVŠ dva zástupce a vyhlašuje nominaci do sněmu RVŠ, 
z důvodu odstoupení Mgr. Šebely. Nominace by měla být sdělena na příštím zasedání AS 
UHK. 
  
Bod 5. Nominace a volba náhradníka delegáta UHK do studentské komory Rady VŠ  
(předkládá doc. RNDr. Tatiana Gavalcová, CSc., místopředsedkyně AS UHK za KAP). 
 

Bod byl zrušen. 

 
Bod 6. Různé 
 
Doc. Gavalcová podala informaci o dění v RVŠ. 
 
Doc. Trojovský prezentoval své náměty k metodice rozpočtování UHK. Ze vzniklé diskuse 
vyplynulo pověření děkana PřF ke spolupráci na návrhu metodiky rozpočtů v rámci UHK. 
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Ing. Lébl, zástupce SK v předsednictvu RVŠ, ukončil studium na FIM a tím i členství ve SK. 
Předsednictvo AS UHK mu poděkovalo za spolupráci a reprezentaci UHK v RVŠ. 
 
Dr. Myška tlumočil žádost dr. Palečka o předání dodatku k pracovní smlouvě na posouzení LK 
AS UHK. 
 
Bc. Petrus požádal o prodloužení termínu voleb náhradníka delegáta UHK do studentské 
komory Rady VŠ do 20. 11. 2012 do 12 hod. 
 
Senátorka dr. Bartošová odešla ze zasedání AS UHK, počet přítomných senátorů byl 20. 
 
Návrh na hlasování: 
 
AS UHK pověřuje doc. Trojovského, ve spolupráci s kvestorem a tajemnicemi všech fakult 
a ústavu, k vytvoření návrhu metodiky rozpočtů v rámci UHK. 

Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 1. 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. AS UHK schválil aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, 
vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti a Institucionální rozvojový plán 
Univerzity Hradec Králové pro rok 2013. 
 
2. AS UHK schválil aktualizaci Jednacího řádu Vědecké rady FIM UHK. 
 
3. AS UHK vyhlásil nominaci na delegáta UHK do sněmu Rady VŠ. 
 
4. AS UHK pověřuje doc. Trojovského, ve spolupráci s kvestorem a tajemnicemi všech 
fakult a ústavu, k vytvoření návrhu metodiky rozpočtů v rámci UHK. 
 

O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování 
bylo v místnosti přítomno 20 členů AS UHK. 

Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0. 

Usnesení bylo přijato. 

 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 5. 12. 2012, zasedací místnost rektorátu. 

 

 

V Hradci Králové dne 24. 10. 2012    PaedDr. Karel Myška, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                předseda AS UHK              


